
Cezary Śpiewak-Dowbór 

Radny Miasta Gdańska 

Interpelacja Nr 022/25 

Szanowna Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

INTERPELACJA 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2024.609 t.j.) 

składam interpelację w sprawie 

odśnieżania ciągów pieszych. 

W dniu 12 grudnia 2024 roku Rada Miasta Gdańska podjęła uchwałę nr XI/186/24 w sprawie 

rozpatrzenia petycji, w uzasadnieniu której wskazano m.in.: 

Wpłynęło 22.01.2025 r.



 
 

Autorka tejże petycji po jej rozpatrzeniu wskazała w wiadomości e-mail: 

 

"Otrzymałam odpowiedź, że rozwiązanie wymaga poniesienia ogromnych kosztów przez miasto 

Gdańsk liczone w milionach złotych około 6 ml . 

Nie rozumiem jak to możliwe ,że na podstawie tych samych przepisów obowiązujących w 

Polsce - taka usługa jest realizowana przez Zakład Oczyszczania Miasta- Eco Sopot- spółkę 

miejską tylko niestety dla mieszkańców  Sopotu- poniżej link do w/w usługi 

 

https://ecosopot.pl/strefa-mieszkanca/uslugi/sprzatanie-chodnika-posesji-klatki/ 

 

Czy  na pewno Komisja Skarg i Wniosków, Petycji nie została wprowadzona w błąd przez 

GZDiZ  poprzez mało wnikliwe podejście do rozwiązania problemu?" 

 

Stosownie do art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2024.609 t.j.) 

uprzejmie wnoszę o odpowiedź w terminie 14 dni. 

 

Z wyrazami szacunku, 

/–/ 

Cezary Śpiewak-Dowbór 

Radny Miasta Gdańska 


